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ALV Vegaboerderij Groene Hart 3 juni 2025 

 

1. Opening en mededelingen 

Ronald opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. De vergadering 
vindt plaats in de keet. Er zijn 18 leden aanwezig, 5 hebben zich afgemeld. We doen een 
voorstelrondje. 

2. Verslag ALV 19 november 2024 
De 3e zin bij punt 9. Rondvraag is een beetje gek. Verder geen opmerkingen en dus 
vastgesteld. 
 

3. Voorstellen en stemming over benoemen RvC lid Trudie Bukman 
Trudie woont in Bodegraven met Jan-Willem en samen hebben ze 2 zoons. Opgeleid als 
bedrijfseconoom, eigenaar van Aagje Administratie & Advies, oprichter van 
verpakkingsvrije winkel Zonder Meer, controller bij de Universiteit Utrecht en bovenal 
enthousiast wereldverbeteraar.  
Voorstellen en stemming over benoemen bestuurslid Anne Wil Boterman 
(ledenadministratie) 
Anne Wil woont met Teun en hun 2 dochtertjes vlakbij de Vegaboerderij. Na een 
proefpakket lid geworden in 2023 maar eerder niet van gekomen om zich actief in te 
zetten. Achtergrond als data-analist en schipper op de bruine vloot, vrijwilliger bij Zonder 
Meer. Tot nu toe erg enthousiast over het werk voor de Vegaboerderij en de 
samenwerking met het bestuur. 
 
Beide leden zijn benoemd. 
 

4. Actualiteit op de boerderij en vrijwilligers 
- De potentiële aankoop van de grond aan de Burg. Kremerweg is helaas niet 

doorgegaan vanwege loodvervuiling van de grond. 
- We hebben geen boer aan kunnen nemen door een combinatie van tijdelijk contract, 

beperkt aangeboden uren, beperkte financiële middelen en ook woonruimte vinden 
blijkt lastig. Er is wel een keer een coach ingehuurd via Velt. 

- Er zijn een aantal extreem actieve leden opgestaan die ook coördinerende taken 
verrichten. Waarvoor heel veel dank! Er blijkt al heel veel kennis binnen de leden 
aanwezig te zijn, we hebben veel van Roos geleerd. We hebben nog nooit zo vroeg, 
zoveel groente uit kunnen geven , mede door veel geluk met warme, droge voorjaar. 

- Er komen regelmatig nieuwe vrijwilligers helpen op de tuin. Erg leuk en fijn. En ook 
hard nodig. 



- Het bestellen van plantmateriaal wordt dit jaar minder o.b.v. een teeltplan gedaan 
maar meer o.b.v. aanbiedingen bij Jongerius. In deze restpartijen zitten regelmatig 
grote planten waardoor er sneller geoogst kan worden. 

- We proberen steeds meer met zaden te werken en oude voorraad zaden te 
gebruiken. 

- De plantdagen die regelmatig gepland worden, zijn leuk en worden heel goed 
bezocht. 

- Roosterapp werkt fijn (de uitgiftegroep o.l.v. Ina en Ali wordt afgesplitst van de 
mededelingen appgroep. 

- In de keet wordt een schema bijgehouden van plant en oogst. Anne Wil gaat dit 
verwerken tot een overzicht voor volgende jaren. 

- Op het whiteboard in de keet worden per dag de benodigde werkzaamheden 
opgeschreven zodat ook zonder mondelinge instructie gewerkt kan worden, 

- Dependance in Zeeland: We hadden teveel aardappelen voor onze eigen 
beschikbare grond. Deze zijn gepoot op de boerderij van de ouders van bestuurslid 
Eefje in Zeeland. Zodra er weer hulp nodig is wordt dit gevraagd in de roosterapp. Er 
is een buurtgenoot die komt helpen in ruil voor taalles van de moeder van Eefje. 

- Contract grond/keet+betonplaten/uitgifteruimte Buitenkerk: Graag niet meer ruimte 
innemen dan afgesproken.  

- Idee: bij afwezigheid van de boer kunnen we de extreem actieve leden met 
coördinerende taken een vrijwilligersvergoeding betalen. Op één lid na vinden de 
aanwezige leden het een prima plan. RvC geeft aan dat het een ingewikkeld 
vraagstuk is en waarschuwt voor mogelijke frictie tussen vrijwilligers die wél en 
anderen die geen vergoeding krijgen. 

 
5. Stand van zaken ledenontwikkeling 

- 22 proefleden op de wachtlijst voor dit seizoen maar ivm agendapunt 7. nog geen 
start gemaakt met uitgifte voor proefleden. NB: in het weekend van 21/22 juli gestart 
met uitgifte proefpakketten. 

- Uitgifte van donorpakketten is een succes. 
- Het aantal certificaten neemt toe maar het aantal afgenomen pakketten is om 

diverse redenen afgenomen. NB: op 19/6 heeft het 99e lid zich aangemeld. 
- In 2023 zijn veel proefleden uiteindelijk lid geworden, in 2024 waren dit er veel 

minder.  
 

6. Werving boer en verdere invulling 
- Voor dit seizoen zoeken we geen boer meer. Mogelijk wel inhuur coach. Volgend jaar 

kijken we opnieuw. 

 

7. Nieuw land en bodemkwaliteit huidig land 
- In de intentieovereenkomst voor de grond aan de Burg. Kremerweg stond een 

clausule over de bodemkwaliteit. Er is bodemonderzoek gedaan en daaruit kwam 
naar voren dat er teveel lood aanwezig is. Maximaal gemeten waarde was 360 mg/kg. 
Aankoop helaas dus niet door kunnen gaan. 

- Vervolgens ook bodemonderzoek gedaan op huidige grond. Blijkt ook, in mindere 
mate, lood aanwezig. Resultaten van 4 meetpunten zijn 140, 150, 210, 230 mg/kg. 
De waarden in de kas zijn lager. Logisch ivm ophoging met schone grond. 



- In Zuid-Holland blijkt bijna geen schone grond aanwezig te zijn a.g.v. loodhoudende 
benzine loodwitfabriek, industrieel slib. 

- Bovenste 50 cm. van de grond is vervuild. 
- Lood is het gevaarlijkst voor kinderen t/m 6 jaar, mogelijk IQ verlies. Voor meer 

informatie hierover zie het verslag van de informatieavond op 23 juni. 
- Er is een kool en andijvie opgestuurd om te testen in hoeverre deze gevoelige 

gewassen daadwerkelijk lood hebben opgenomen. Resultaten nog niet binnen. We 
hebben geluk met onze grond (klei) en de PH-waarde ervan. Hierdoor bindt het lood 
meer aan de bodem dan aan de gewassen. 

- Externe adviseur in de arm genomen.  
- Op 23 juni is er een interactieve informatieavond voor alle leden. 
- Opties grondverbetering: grond keren, ophogen bedden met schone grond, gevoelige 

gewassen uit teeltplan halen, saneren. 
- Aad en Nanda zijn op de hoogte gebracht. 
- Er wordt opgemerkt dat de aanschaf van nieuw land ook wel veel druk had gelegd op 

de organisatie terwijl we alle tijd en aandacht nodig hebben voor het huidige land. 
 

8. Jaarrekening en jaarverslag 2024, advies RvC 
- Verlies van 2.500,- i.p.v. begrote 19.000,- door: 

o eerder stoppen van Roos en Annabel. 
o Verkoop aantal overbodige spullen. 
o Het begrote extra plantgoed bleek niet nodig. 
o Minder kosten nieuw land. 

- Kapitaal: +7.000 (4 nieuwe leden) 
- Samenwerking Voedselbank: er is een start gemaakt met het omzetten van een 

aantal geschonken pakketten naar tijdelijke pakketten voor oud-voedselbank 
afnemers. 

- Samenwerking met statushouders is niet gelukt. 
- RvC:  

o Positief advies 
o Complimenten aan bestuur en alle leden 
o Advies: begroting bijstellen ivm wegvallen kosten boer en tragere ledengroei 
o Vergoeding vrijwilligers: grondige discussie waard. Misschien beter 

investeren in organisatie (opleiding en personeelszorg) 
o Gebruik maken van talenten die er zijn, hulde! 

 
9. Rondvraag met Kruidige Klanken 

Complimenten van diverse leden en Proost! 


